

巴基斯坦官员： 中巴携手共创“一带一路”新奇迹

2019-03-25 15:30:09 来源：中宏网

分享到：

中宏网北京3月25日电（记者 王镜榕）“中巴经济走廊是一个很好的路径，能够搭起两国之间的经贸联系，”巴基斯坦规划发展和改革部中巴经济走廊卓越中心副主任马苏德（Yasir Masood），近日在接受本网专访时强调，“‘一带一路’倡议无论对发达国家还是发展中国家都将获益匪浅，特别是巴基斯坦，因为世界上没有一个国家如同巴基斯坦这样信任中国，这为中巴‘一带一路’国际合作奠定了宝贵基石。”



马苏德在“一带一路”国际研讨会上发言 摄影 中宏网记者刘志洪

马苏德表示，以中巴经济走廊为例，"一带一路"倡议不仅涵括经贸合作诸领域，更为重要地它使沿线国家民心相通，更使沿线人民从中获得实惠。

被誉为中巴经济走廊和"一带一路"倡议的"桥头堡"的瓜达尔港，坐落于巴基斯坦西南部阿拉伯海沿岸，是通往波斯湾和中亚国家的门户，最终可连接亚洲和欧洲的64个国家。根据巴基斯坦政府的规划，将投入8.24亿美元建设12个项目，以进一步推动瓜达尔港的"蓝色经济"发展。在道路联通方面，一些公路已建成，另一些仍在建设中。中国政府还承诺，到2020年在瓜达尔港斥资19亿美元建设一座1320兆瓦的火电厂。因为中国政府和企业有意在俾路支省，尤其是瓜达尔港投资公路项目和工业园区。中巴经济走廊建设将促进大规模的经济活动，进而创造就业机会、推动商业发展，提高当地人民的生活水平。

Pakistani officials: China and Pakistan join hands to create a new miracle of the "Belt and Road"

2019-03-25 15:30:09 Source: Zhonghong.com

URL: <https://www.zhonghongwang.com/show-54-132876-1.html>



Massoud speaks at the "Belt and Road" International Symposium Photo by Zhonghong.com reporter Liu Zhihong.

Masood said that taking the China-Pakistan Economic Corridor as an example, the "Belt and Road" initiative not only covers various fields of economic and trade cooperation, but more importantly, it connects the people of the countries along the route and benefits the people along the route.

Known as the "bridgehead" of the China-Pakistan Economic Corridor and the "Belt and Road" initiative, Gwadar Port is located on the coast of the Arabian Sea in southwestern Pakistan. It is the gateway to the Persian Gulf and Central Asian countries, eventually connecting Asia and Europe.

64 countries. According to the plan of the Pakistani government, 824 million US dollars will be invested in the construction of 12 projects to further promote the "blue economy" development of Gwadar Port. In terms of road connectivity, some roads have been built and others are still under construction. The Chinese government has also pledged to spend \$1.9 billion to build a 1,320-megawatt thermal power plant in Gwadar Port by 2020. Because the Chinese government and enterprises intend to invest in road projects and industrial parks in Balochistan, especially in Gwadar Port. The construction of the China-Pakistan Economic Corridor will facilitate large-scale economic activity, which in turn will create employment opportunities, promote business development, and improve the living standards of the local people.